
 Str.1 /

9 

 

Protokół nr 32/2021 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 12 kwietnia 2021  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Borku Wlkp.– Tomasz Pawlak, 

przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad.2. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXVII sesję Rady Miejskiej. 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2021 

Skarbnik Gminy poinformowała, że: 

Zmiany  planu dochodów dotyczą: 

• dział 700 - zwiększa się wpływy z innych dochodów o kwotę 10.000,00 zł, 

• dział 756, rozdział 75616  -  zwiększa się dochody z tytułu wpływów z podatku od 

spadków i darowizn o kwotę 80.400,00 zł, 

• dział 758, rozdz.75816 zmniejsza się środki pochodzące z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych  o kwotę 80.400,00 zł, 

• dział 801, rozdział 80104 zwiększa się dochody o kwotę 1.471,00 zł z tytułu dotacji na 

realizację zadań własnych, 
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• dział 854, rozdział 85415 zwiększa się dochody o kwotę 9.820,80 zł – dotacja na 

dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów,  

• dział 900, rozdział 90001 zwiększa się dochody o kwotę 24.000,00 zł z tytułu wpływów z 

różnych dochodów, 

 

Po dokonanych zmianach dochody zwiększyły się o kwotę 45.291,80 zł i wynoszą 

38.731.940,31 zł.  

 

Zmiany planu wydatków dotyczą: 

• dz.010 zwiększa się wydatki  o kwotę 110.700,00 zł na wykup gruntów, 

•  dział 600 zwiększa się wydatki o kwotę 386.000,00 zł , w tym ; 

 -  na  zakup oznakowani przystanków – 3.000,00 zł, 

-  pomoc finansowa dla Powiatu Gostyńskiego na realizację zadani „Przebudowa  drogi 

powiatowej nr 4929P  Dąbrówka – Zalesie – Siedmiorogów w m. Wygoda”  - 100.000,00 zł 

oraz  

„Przebudowa chodnika w m. Dąbrówka” – 13.000,00 zł, 

-  wydatki inwestycyjne – 120.000,00 zł w tym 

-     Budowa ścieżki rowerowej ul. Droga Lisia- Lisia Góra – 20.000,00 zł,  

-     Wymiana nawierzchni płyty Rynku w Borku Wlkp. – 100.000,00 zł (zmniejsza się 

środki własne o kwotę 420.000,00 zł a wprowadza środki z Funduszu Inwestycji 

Lokalnych  z wolnych środków  w  

       wysokości 420.000,00 zł), 

- na bieżące utrzymanie dróg gminnych zwiększa się wydatki o kwotę 150.000,00 zł.   

• dz. 700 - na utrzymanie budynków i lokali będących własnością gminy zwiększa się 

wydatki o kwotę 60.000,00 zł, 

• dzia750 – na działalność Urzędu  zwiększa się wydatki o kwotę 32.767,56 zł, 

• dział 801 -  zwiększa się wydatki o kwotę 675.000,00 zł, w tym: 

-   na remont elewacji zewnętrznej przedszkola 45.000,00 zł 

-  na rozbudowę  Przedszkola Samorządowego w Karolewie – 600.000,00 zł, 

-  na dowóz uczniów do szkół – 30.000,00 zł, 

• dział 851 - zwiększa się wydatki o kwotę 68.652,55 zł – środki z przeznaczeniem na cele 

określone w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

oraz na przeciwdziałanie narkomani,  

• dział 854 – zwiększa się wydatki o kwotę 9.820,80 zł na wypłatę stypendiów dla uczniów, 

• dział 900- zwiększa się wydatki o ogólną kwotę 767.155,94 zł, w tym na: 
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-      nowe zadanie inwestycyjne „ Rozbudowa kanalizacji deszczowej na Osiedlu 

Powstańców Wlkp.” -280.000,00 zł, 

-     wydatki związane z pokryciem kosztów  funkcjonowania systemu gospodarowania 

odpadami komunalnymi – 377.155,94 zł, 

-      oświetlenie ulic, placów i dróg zwiększa się wydatki o kwotę 100.000,00 zł 

-      pozostałe zadania z zakresu gospodarki komunalnej i ochrony środowiska  

10.000,00 zł. 

• dział 921 wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne „Budowa świetlicy wiejskiej wraz z 

zagospodarowaniem terenu w Jaworach” – 31.400,00 zł, 

• dział 926, rozdział prowadza się nowe zadania inwestycyjne : 

-     Modernizacja budynku strzelnicy -170.000,00 zł, 

-     Przebudowa części budynku przy stadionie na szatnię -20.000,00 zł, 

-     Wykonanie systemu nawadniania na płycie stadiony- 50.000,00 zł 

-      Zmiana sposobu użytkowania budynku gospodarczego na szatniowo- sanitarny 

wraz z zagospodarowaniem terenu w Bruczkowie- 18.000,00 zł. 

 

Na wnioski sołectwa Bruczków i Jawory dokonuje się zmian w planie wydatków w rozdziałach 

90004, 92109, 92601. 

 Kredyt długoterminowy planowany jest w wysokości 2.000.000,00 zł. 

 Deficyt budżetu  planowany jest w wysokości 3.950.805,05 zł. 

 Po zmianach wydatki zwiększyły się o kwotę 2.376.096,85 zł i wynoszą 42.682.745,36 zł 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny Radosław Andrzejak) 

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

nikt nie  wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny j.w.) 
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2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2027 

Skarbnik Gminy poinformowała, że zmiany WPF są konsekwencją zmian budżetu i w 

budżecie. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny j.w.) 

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny j.w.) 

 

3) zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

Skarbnik Gminy poinformowała, że kredyt długoterminowy został zaplanowany po stronie 

przychodów w uchwale Rady Miejskiej nr XXIV/214/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwały budżetowej na rok 2021 r.  w wysokości 3.410.000 zł. Po wprowadzeniu wolnych środków za 

2020 rok planuje się zmniejszyć kredyt długoterminowy do kwoty 2.000.000 zł z terminem  spłaty w 

latach 2024- 2027 r. 

Podjęcie niniejszej uchwały ma na celu zabezpieczenie środków na spłatę planowanego deficytu 

budżetu na 2021 rok. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny j.w.) 

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecni j.w.) 
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4) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta  

i Gminy Borek Wlkp. za rok 2020 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny j.w.) 

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny j.w.). 

 

5) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Kultury w Borku Wlkp. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny j.w.) 

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania (nieobecny radny j.w.). 

 

6) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego 

Burmistrz poinformował, że udziela się w roku 2021 pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego w kwocie:  

1) 100 000 zł na dofinansowanie inwestycji pn: „Przebudowa drogi powiatowej nr 4929P 

Dąbrówka – Zalesie – Siedmiorogów w m. Wygoda”; oraz 

2) 13 000 zł na dofinansowanie inwestycji pn: „Przebudowa chodnika w m. Dąbrówka”. 
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Dofinansowanie umożliwi podjęcie działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa 

uczestników ruchu drogowego na wymienionych drogach powiatowych, przebiegających na 

terenie gminy Borek Wlkp. 

 

Radny Michał Dopierała zapytał czy w kosztach przebudowy drogi w Wygodzie będzie 

uczestniczyła firma działająca tam, która głównie tę drogę zniszczyła. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że  na pewno firma ta jeździ zbyt ciężkim tonażem. Powiat zwrócił się do 

wspomnianej firmy o współfinansowanie przebudowy zniszczonej drogi, jednak bronią się tym, 

że płacą podatki. 

 

Radny Michał Dopierała zapytał do której gminy wpływają podatki od środków 

transportowych firmy działającej na tym terenie. 

Burmistrz odpowiedział, że ta gmina, na której terenie są zarejestrowane samochody. 

 

Obecny radny Radosław Andrzejak 

Radny Damian Florczyk zapytał, czy w budżecie Gminy na bieżący rok są zaplanowane środki 

na remonty dróg gminnych, czy w związku z przekazaniem środków do Powiatu będą 

pieniądze na remont dróg gminnych. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że zawsze stara się zabezpieczyć środki na modernizację dróg gminnych, 

natomiast aby przekazać środki na dofinansowanie drogi powiatowej musimy wziąć kredyt. 

Burmistrz dodał, że tak działa Powiat, jak Gmina nie dołoży droga nie będzie robiona. 

Następnie Burmistrz poinformował, że wnioskował do Powiatu o modernizacje drogi na ul. 

Zdzież w Borku Wlkp. Kosztorys jaki sporządził Powiat opiewa na kwotę 400 tys. zł, ponieważ 

zaplanowano tam także wykonanie nowej kanalizacji. Burmistrz uważa, że na w/w ulicy nie ma 

potrzeby budowy nowej kanalizacji, tylko położenie nowego asfaltu metodą slurry silk, która 

nie jest kosztowna. 

 

Radna Elżbieta Wojciechowska zapytała o zadanie  modernizacji ul. Zdzieskiej w Borku Wlkp. 

 

Burmistrz poinformował, że w dniu 26 kwietnia br na posiedzeniu Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego ma zapaść decyzja o powierzeniu nam zadania.  Zostało tylko zadanie po 

stronie ENEA Operator, jednak z tym jest problem, ponieważ do dnia dzisiejszego ENEA nie 

posiada środków na to zadanie, czyli wymianę oświetlenia naziemnego na podziemne. 
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Radny Michał Dopierała proponował również na ul. Zdzieską wziąć kredyt tak jak na drogę w 

Wygodzie.   

 

Radny Damian Florczyk, stwierdził, że będzie głosował za udzieleniem pomocy finansowej dla 

Powiatu Gostyńskiego, ale ma zastrzeżenia aby przekazywać środki do Powiatu. 

 

Radny Michał Dopierała poinformował, że będzie głosował przeciw udzieleniu pomocy dla 

Powiatu, ponieważ Gmina ma modernizować drogi gminne. 

 

Burmistrz uważa, że należy przekazać te środki, ponieważ jest to droga na terenie naszej 

gminy, dla naszych mieszkańców i warto sfinansować połowę zadania. 

 

Radny Romuald Gawroński uważa, że każdej wiosce należy się nowa droga i popiera projekt 

uchwały.  

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, 1 radny był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, 1 radny był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

7) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Borek Wlkp. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

8) pozostawienia bez rozpatrzenia petycji z dnia 21 lutego 2021 roku 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Andrzej Kubiak poinformował, że w 

dniu dzisiejszym odbyło się również posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, na 

którym przeanalizowano wniesione petycje, po czym przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

9) pozostawienia bez rozpatrzenia petycji z dnia 04 marca 2021 roku 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Andrzej Kubiak przedstawił 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania  
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c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

Radna Elżbieta Wojciechowska zapytała, czy w Borku Wlkp. będzie otwarty drugi punkt 

szczepień. 

 

Burmistrz poinformował, że nie będzie organizowany  w Borku Wlkp. drugi punkt szczepień. 

Warunkiem szybkiego przeprowadzenia szczepień będzie jedynie dostawa odpowiedniej liczby 

szczepionek, a Przychodnia Lekarzy „Zdrowie” w Borku Wlkp. może obsłużyć wszystkich 

zarejestrowanych do szczepień mieszkańców.  

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.4. Zakończenie.  

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  - 

Tomasz Pawlak  zakończył posiedzenie. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Wiesława Wójcik                                                      Tomasz Pawlak 


